
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 29. august 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 518

Det fremgår af Rigsrevisorernes Beretning nr. 20/2017, at der er en lang ræk-

ke problematiske forhold vedrørende tilskrivning af renter. Det fremgår blandt

andet af beretningen, at ”SKAT forventer at igangsætte genberegning af de

fejlagtigt beregnede renter medio 2018, hvorefter der vil ske tilbagebetaling

med rentegodtgørelse til de virksomheder, som har betalt for meget i rente.

Derimod vil der ikke ske opkrævning hos de virksomheder, som har betalt for

lidt i rente, da opkrævningerne ikke vil kunne beregnes korrekt”. Ministeren

bedes svare på, hvor mange penge der forventes, at gå tabt for statskassen

på baggrund af dette.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Rune Lund (EL).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Rune.Lund@ft.dk og til

lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Lea Wermelin

formand
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